
                           Gostynin, 11 lipca 2014r. 
       
      
       Pan/i 
 

       ..................................................... 
 
 
 
 
 Zapraszam na XLVI Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu  

25 lipca 2014r. o godz. 8.30 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin.  

 

Wójt wniósł o usunięcie z punktu 4 „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 

300/XXXVIII/2013 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin”,  

a umieszczenie w punkcie 4 „Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w użyczenie 

zabudowanej nieruchomości stanowiącej działki nr 134/1 o pow. 0,25 ha i nr 135/7 o pow. 

0,10 ha we wsi Białe gm. Gostynin na rzecz Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi 

Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad; 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

 - wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 

Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w użyczenie zabudowanej nieruchomości 

stanowiącej działki nr 134/1 o pow. 0,25 ha i nr 135/7 o pow. 0,10 ha we wsi Białe gm. 

Gostynin na rzecz Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2014 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy w Józefkowie – gabinet 

stomatologiczny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Gostynin do 

współpracy w ramach projektu pn. „Rozwój instytucji kultury z terenu Związku Gmin 

Regionu Płockiego”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w punktach przedszkolnych i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 192/XXIV/2012 Rady Gminy Gostynin z 

dnia 27 września 2012r. w sprawie podziału Gminy Gostynin na okręgi wyborcze oraz 



ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 207/XXVI/2012 Rady Gminy Gostynin z 

dnia 29 listopada 2012r. w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania oraz ustalenia 

ich granic, numerów i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

11.  Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

14.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

15.  Zakończenie obrad Sesji.  

 

       Przewodniczący Rady Gminy   

               Tomasz Bronisław Lewandowski 

 
 
 
Na podstawie art.25, ust.1, pkt 3 ustawy z 08.03.1990r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. Nr 142 z 2001r. poz.1591, z późn. zmianami) 
radnemu przysługuje zwolnienie z pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gmin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 25 lipca 2014 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy        - 15 radnych 

Obecnych                    - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

4. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

5. Prawnik - Konrad Wypych 

6. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

7. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

8. Kierownik RRiG – Bożena Durma 

 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Prezesa ZK, 

Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Wójt wniósł o usunięcie z porządku obrad punktu 4 „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 

300/XXXVIII/2013 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin”, ponieważ takich zmian w tej chwili nie przewidujemy, 

przewidujemy w późniejszym terminie, dlatego proponuję zdjąć ten punkt. 

I umieszczenie w porządku obrad w punkcie 4 „Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w 

użyczenie zabudowanej nieruchomości stanowiącej działki nr 134/1 o pow. 0,25 ha i nr 135/7 o 

pow. 0,10 ha we wsi Białe gm. Gostynin na rzecz Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi 

Gminy Gostynin. 

Radni zmianę do porządku obrad przyjęli 13 głosami za. 

Radni porządek po zmianach przyjęli 13 głosami za. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Mirosław Nowacki zgłosił 3 interpelacje: 

1. Ja chciałem zgłosić, przewróciło się drzewo z Lucienia na kładkę, co przechodzi się do boiska. 

Kierownik RRiG Bożena Durma: zabrane jest, wczoraj miało być zabrane. 

Radny Mirosław Nowacki: no tak, ale jest barierka urwana i trzeba ją naprawić.  

2. Druga sprawa, przychodzą weekendy i jest duży pobór wody w Lucieniu, np. w poprzedni 

weekend, nie dość, że nie ma ciśnienia, jest bardzo brudna woda i po godz. 15.00 nie można się z 



nikim skontaktować, żeby podjąć jakieś działania, czy jakieś dyżury, bo nie może być, tak żeby nie 

było wody, albo żeby była brudna.  

3. Jeszcze do Pana Prezesa, odcinek rzeki, koło oczyszczalni, chodzi o usuwanie drzew, kto ma 

obowiązek usuwania tych drzew, co bobry zrobiły tamę. Ludziom tam pozalewało, wiosną łąki 

przez to. Chodzi mi o konserwację tej rzeki. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: w decyzji 300m odcinek mamy my i mamy wyznaczony termin, w 

którym mamy to przygotować i oczyścić i jest to przez Starostwo kontrolowane, co roku i 

sprawdzane. W tej chwili jeszcze nie zrobiliśmy, ale przystąpimy niebawem, nie wiem, może nie 

niebawem, ale na pewno we wrześniu. Mama czas do końca października. 

Radny Mirosław Nowacki: ja kontaktowałem się i ten Pan ze Solca mówił, że do nich nie należy 

usuwanie drzew, konarów z rzeki. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ale co za Pan z Solca? Ja jestem z Solca. To nie wiem, z kim się Pan 

kontaktował.  

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 1 interpelacje:  

1. Ja w czerwcu zgłaszałem potrzebę obcięcia dróg gminnych, poboczy wiem, że był ciągnik 

popsuty itd. Ale z Panem Prezesem się umówiliśmy, że ten ciągnik jak będzie naprawiony, to będą 

drogi obcięte no i ponawiam moją prośbę, żeby one były jednak obcięte, bo trawa jest już powyżej 

pasa, a są wakacje, dzieciaki są w domu, biegają, także jest to niezwykła potrzeba. Ktoś wpadnie, 

skręci nogę, albo jeszcze coś większego się stanie, większe nieszczęście. Także proszę te drogi 

gminne poobcinać, żeby to jakoś wyglądało. 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja do Pana Prezesa, chciałem zapytać, kiedy będzie wykonywany fundusz sołecki w mojej 

miejscowości? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: od poniedziałku. Sylwia powiedziała, że wjeżdżamy na Pana, Krzywie 

robimy dzisiaj, kończymy i wchodzimy do Pana. W tym rejonie jesteśmy. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. A u mnie, kiedy będzie ten fundusz sołecki robiony? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie wiem, w tej chwili jest wykonanych na 45 funduszy, jest 23 

wykonane i robimy to sukcesywnie. Robimy drugi miesiąc, myślę, że w połowie września będą 

wszystkie wykonane. A robimy, nie to, że ustalamy, tu wjeżdżamy, pojawiają się problemy, że walec 

musi zjechać, wobec tego jak zjedzie do nas, no to zaczynamy robić, bo np. były zgłoszenia przez 

sołtysów. W tej chwili kończymy Krzywie.  

 

Radny Zygmunt Kieplin zgłosił 4 interpelacje: 

1. Ja mam prośbę, żeby wystąpić do powiatu o naprawę drogi powiatowej przez Choinek. Ta droga 

na dzień dzisiejszy po prostu, najlepiej niech ją zamkną, ona w ogóle się nie nadaje do przejazdu.  

2. Obcięcie gałęzi Gostynin przez Choinek, przez Kazimierzów, przy drodze powiatowej. Po prostu 

zarosło wszystko, że większe samochody nie chcą po prostu przejeżdżać.  

3. Obcięcie gałęzi przy drogach gminnych tj. Kazimierzów końcówka, tam jest po prostu zarośnięte, 

że przykładowo równiarka nie może przejechać, jakby chciała coś zrobić, no i ze śmieciami też już 

nie chcą jeździć, bo zawadzają. 

4. Obcięcie gałęzi przy drogach gminnych w Choinku. Droga 3 metrowa, przy samej granicy są 

posadzone drzewa i zarasta całkowicie. I tutaj bym wystąpił, przy drogach gminnych, dać wezwania 

mieszkańcom do obcięcia, bo to są ich drzewa i jak posadzili blisko drogi, to niech je pielęgnują. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 4 interpelacje: 

1. Pan Kieplin zapomniał Pan jeszcze o Klusku, ja Panu też mówiłam, że tam są 3 wyrwy w drodze 

powiatowej, żeby to uzupełnić. Także proszę jeszcze o zanotowanie w Klusku 3 wyrwy w drodze 

powiatowej dość głęboko. 



2. Panie Wójcie ja chciałam zgłosić, że wzdłuż drogi nr 144, to jest droga o szerokości 6m, tam był 

robiony fundusz sołecki i w pewnym momencie przy rowie nie zostało wysypane tam tym 

funduszem, dlatego, że jest zarwany tam przepust. Bardzo bym prosiła, żeby ktoś podjechał tam i 

zwrócił na to uwagę. 

3. Także poprawienie barierek, ja o tych barierkach, już kilkakrotnie mówię, że one są 

poprzewracane, bo są prowizorki, które zabezpieczają, ewentualnie ten fundusz, który był bodajże 

w 2012 roku wykonywany. 

Wójt: w 2011 roku. 

Radna Marzena Staniszewska: może i w 2011 roku. Do tej pory nic tam nie jest poprawione z tymi 

barierkami. A ruch tam jest w sezonie letnim wzmożony. To jest przy drodze Białe - Antoninów 

wzdłuż drogi nr 144.  

4. Jeszcze jedno, wiem, że trwają prace uzupełniające, teraz po założeniu tego asfaltu, rzeczywiście  

mieszkańcy zadowoleni są, że powstał jakiś odcinek drogi, ze względu na ograniczenia, jakie 

mieliśmy, został jakiś odcinek położony, z tym że Panie Wójcie, jechałam dzisiaj, są tam osoby, 

które tam, zajmują się dalej pracą tej drogi. Jeszcze momenty, które teraz, po deszczu widać, że 

gdzie jest potrzeba uzupełnienia, ewentualnie zebrania tej powierzchni, żeby to nie było, że ten 

asfalt wypukły się zrobił. Nie wiem, czy te pobocze ewentualnie zebranie, czy usypanie, żeby ta 

woda po prostu z tego asfaltu spływała, bo za chwilę będzie, że on rzeczywiście, wpadnie gdzieś 

tam. Także tu najbardziej, Panie Wójcie, zwracam na to uwagę, żeby dopilnować tego.  

 

Radny Tomasz Lewandowski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja Panie Wójcie też chciałem zgłosić taką interpelację dość poważną, w Białotarsku to jest droga 

w kierunku Pana Witkowskiego, dalej Państwa Pasikowskich, ona zwyczajowo została nazwana  

„Białotarsk, ulica Stodólna”, oczywiście takiej ulicy tam nie ma, ale to jest takie trochę 

przeniesienie, kiedyś w Gostyninie ulica Stodólna niebyła przejezdna, dlatego tak ją tam 

mieszkańcy w ten sposób nazwali. Ona była naprawiana kilkakrotnie i ta przejezdność jest, ale 

chodzi o to żeby zadbać, żeby tej przejezdności nie utracić, ponieważ zostały zamulone rowy i te 

kamienie, ten gliniec, który tam został zawieziony, po prostu woda zabiera w dół praktycznie do 

rzeki. Trzeba by te rowy tam rzeczywiście poprawić. Tam, żeśmy z Panem Prezesem starali się 

uzyskać zgodę na odmulenie tych rowów. Ale nie uzyskaliśmy tej zgody, ale chociaż do tego 

miejsca, żeby te rowy Panie Prezesie i Panie Wójcie, tam odtworzyć, bo ta droga znowu stanie się  

„ulicą Stodólną”, będzie nieprzejezdna. Także to jest ważna sprawa. 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja mam taką uwagę, na poprzedniej sesji również zgłaszaliśmy, większość Radnych odnośnie 

dróg powiatowych, no, że trzeba obciąć gałęzie, że trzeba wyrównać i chciałbym zapytać, czy jest 

jakaś odpowiedź z powiatu w tej sprawie, ewentualnie niech powiat się ustosunkuje, bo co sesja 

składamy te wnioski o drogi powiatowe, o równanie, o wycięcie krzaków, o inne sprawy i niech  

może powiat się ustosunkuje na piśmie, co oni mają zamiar zrobić, czy mają na coś pieniądze, bo co 

sesję będziemy to zgłaszać, a myślę, że to nie ma sensu, niech oni się jasno wypowiedzą, co będą 

robić, kiedy, na, ile ich stać? Bo z tego, co wiem z innych informacji, to wiemy, że powiat nie ma na 

nic pieniędzy. Bo na każdej sesji, będziemy mówić, krzyczeć i jest to samo. 

Wójt: na przyszłą sesję spróbujemy zaprosić Panią Kierownik lub kogoś z powiatu niech się 

wypowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak Panie Wójcie bardzo 

prosimy. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Pan Wójt Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Radna Ewa Michalska: chciałabym prosić o wyjaśnienie Panie Wójcie odnośnie tego wysypiska 



azbesty, bo ja nie wiem, wiem, że jest zdjęte. 

Wójt: inwestycja jest wycofana. Jest umorzone postępowanie. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania w użyczenie zabudowanej nieruchomości stanowiącej działki nr 134/1 o 

pow. 0,25 ha i nr 135/7 o pow. 0,10 ha we wsi Białe gm. Gostynin na rzecz Gminnego Centrum 

Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli 

Uchwała nr 352/XLVI/2014 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radny Andrzej Krzewicki doszedł na sale posiedzenia). 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2014 rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: omówiła projekt uchwały. Odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

Wójt: tytułem uzupełnienia, to co wspomniała Pani Skarbnik, rezygnujemy z zadania 

„termomodernizacji budynku w Józefkowie”, z uwagi bardzo zły stan belek stropowych Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego, twierdzi, że budynek grozi zawaleniem, więc nie ma sensu tego 

zadania realizować, a w ślad, za tym w miejscowości Leśniewice chcemy duży lokal, o którym 

wspominałem Państwu już, kiedyś na komisji, że z lokalu o powierzchni 72m2, przerobić go na dwa 

lokale, po to, żeby z Józefkowa ewentualnie dwie rodziny, przynajmniej z piętra, tam móc 

przeprowadzić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeśli chodzi o Józefków, 

to może dobrze by się stało, żeby rzeczywiście ten Inspektor Budowlany stwierdził, że tam należy 

ludzi wyprowadzić i ten budynek należałoby sprzedać, bo ja obserwuje ten budynek, tam, żeby go 

doprowadzić do stanu naprawdę takiego eleganckiego, to musiałby być tam jakiś prywatny inwestor 

i wtedy on by rzeczywiście, to tak zrobił z sensem. 

Wójt: tylko my mamy tak 5, czy 6 rodzin. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja wiem, ale może to 

sukcesywnie by się udało gdzieś to zrobić, bo tam, żeby to zrobić jeszcze pod okiem konserwatora 

zabytków, bo prawdopodobnie część... 

Wójt: nie jest w rejestrze. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no to chociaż to, a 

naprawdę tam stan jest opłakany tego budynku. Rzeczywiście ta część podstawowa jest znacząco 

już zniszczona. Ja mam takie pytanie, natury takiej technicznej, czy zmiana tej nazwy nie 

spowoduje, w zakresie inwestycji w Białotarsku, Józefków na Białotarsk jakiś tam perturbacji w 

rozstrzygnięciach przetargowych? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: nie, nie w przetargu już jest jako miejscowość Białotarsk, z 

adnotacją, że dotyczy tego samego zadania, więc nie będzie miało znaczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: bo jeszcze jak patrzyłem 

na BIP... 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Białotarsk jest, bo to chodzi o drogę, która jest położona na działce 

w Białotarsku, prawda, a miejscowość chyba jest nazwana Józefkowem? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: nie, Białotarsk. Tylko 

chodzi mi o zapewnienie, że to nie spowoduje żadnego wykroczenia. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: nie spowoduje, ta droga już jest, dzisiaj będzie rozstrzygnięcie 

przetargowe. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Wójcie dostaliśmy tabelki, bardzo ładnie ujęte i teraz tak, czym Pan 

się kierował, że są takie zmiany, a nie inne? Z kim Pan się konsultował w ogóle przy tych zmianach, 

proszę bardzo odpowiedzieć od razu. Porozmawiamy sobie może. Nie będziemy tak jeden wstawał, 



drugi siadał. Prosiłbym o odpowiedź. 

Wójt: analizując potrzeby, jakie są i analizując plan gospodarczy, który przyjęliśmy w 2011 roku. 

Radny Piotr Piotrowski: kolejna sprawa, to są pieniążki, które zostały z dróg m. in. koleżanki, 

kolegi. Jest dzisiaj przetarg kolejny.  

Wójt: tak. 

Radny Piotr Piotrowski: zostały pieniążki, jak Pan myśli rozdysponować te pieniążki?  

Wójt: po rozstrzygnięciu przetargu będę się zastanawiał. 

Radny Piotr Piotrowski: też sam? 

Wójt: będę pytał Radnych. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Wójcie, dwa lata chodzę za samymi wiatami przystankowymi, do 

Pana, z miesiąca na miesiąc, z miesiąca na miesiąc, przez ostatnie teraz 4 miesiące chodzę dość 

intensywnie, mam dosyć, robi Pan ze mnie głupca. Teraz nie wiem, kto jest głupcem, czy Pan, czy 

ja? Jak możemy sobie w oczy spojrzeć? Pan mi powie, bo już wystarczy tej przepychanki, 

wystarczy tutaj tego, co Pan robi.  

Wójt: jeszcze rok się nie zakończył i nie powiedziałem ostatniego słowa. 

Radny Piotr Piotrowski: ale mówi Pan od dwóch lat to samo.  

Wójt: na pewne rzeczy potrzeba czasu. 

Radny Piotr Piotrowski: zobaczymy, jak się potoczy dalej sprawa z tymi pieniążkami, które zostaną 

przy następnym przetargu.  

Wójt: dopiero po rozstrzygnięciu będę mógł coś powiedzieć. 

Radny Piotr Piotrowski: dobrze, mimo to, nie jestem złośliwy, zagłosuje za wszystkimi punktami 

„za”, żeby nie było, że jestem najgorszy, ale mi się to bardzo, bardzo nie podoba. Również mam 

zastrzeżenia do boiska, które będzie budowane w Lucieniu. 

Radna Marzena Staniszewska: ja, jeśli mogę się też odnieść, Panie Wójcie, powiem szczerze, nie 

byłabym w porządku, jako Radna, do swoich mieszkańców, żebym zaprzepaściła, te 74tys. zł, które 

tu w tej chwili zdejmujemy, tak? Bo nie wracam już do początku, jaka była sytuacja, ale te 74tys. zł, 

nie wiem, jaki by był to odcinek, Panie Wójcie, ale proszę to, w imieniu mieszkańców, ja to apeluje 

w dalszym ciągu, żeby to wykonać dalej, nie wiem, czy to będzie 100m, czy 200m, bądźmy mimo 

tego do mieszkańców w porządku, że 200tys. zł w budżecie zabezpieczone, że przetarg udał się 

taniej, no i bardzo dobrze, ale część wykorzystania tych pieniędzy w dalszym ciągu. Nie jestem za 

tym, żeby oczywiście w Lucieniu, co do boiska, bo rzeczywiście bardzo jest przydatne, mamy 

środki, dofinansowanie i bardzo dobrze.  Część tych inwestycji to Pana była decyzja, jaką Pan 

podjął, ja też nie jestem za tym, żeby nie przyjmować tego budżetu, ale za tym, co w imieniu moim, 

Radnej mojej miejscowości, apeluje, żeby te 74tys. zł, zabezpieczyć, niech Pan da odpowiedź 

pisemnie, że zabezpieczy to do końca swojej kadencji i dalej wykona tę drogę. 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie, ja też chodzę już praktycznie od początku Rady, za 

zrobieniem tego odwodnienia, no w sumie społeczeństwu to odwodnienie jest naprawdę potrzebne. 

Nawet nie jest ujęte w planie. Ja nie mogę zagłosować za tym, co, żeście zdecydowali. 

Radna Ewa Michalska: to już kolejna sesja, na której mówię, o tym, że są decyzje Pana Wójta 

nieprzemyślane od samego początku i również to, co się znajduje do bieżących inwestycji 

drogowych, też myślę, że są to sprawy nieprzemyślane. Może podam taki przykład, jeden z wielu, 

bo mogłabym wiele przykładów podawać, ale na początku kadencji zmagaliśmy się z kanalizacją w 

miejscowości Bierzewice, ogromna inwestycja, na którą poszły ogromne pieniądze, teraz będziemy 

robić drogę. Ta droga w ubiegłym roku była z funduszu sołeckiego wygruzowana, część destruktu, 

który dostaliśmy, został też przez Pana Wójta skierowany na tę drogę, 200ton. I teraz w ramach 

modernizacji drogi, którą zwiększamy, przenosimy z zostałych środków, które były robione drogi, 

50tys. zł, na miejscowość Bierzewice, gdyż prawdopodobnie zwiększy się koszt, dlatego, że trzeba 

usunąć ten gruz, który w ubiegłym roku, była część wygruzowana, gdyż ta droga znajdowałaby się 

powyżej posesji. Moje pytanie takie jest, cy wszyscy mieszkańcy z tej miejscowości, gdzie 

robiliśmy kanalizację, są przyłączeni do kanalizacji? Bo teraz, jeżeli zrobimy drogę, a nie są 

wszyscy podłączeni, to tę drogę będziemy zrywać, proszę Państwa, po to, żeby się podłączyć do 

kanalizacji. Więc, ja myślę, również, że są w innych miejscowościach, nie mówię tu o swoim 



okręgu, ale w innych miejscowościach są drogi, które naprawdę można by uważać za priorytetowe i 

tam mieszkańcy borykają się z problemem dojazdu, a my tutaj powielamy, prawda, przerzucamy to, 

tam, gdzie akurat Pan Wójt sam niestety zadecyduje bez konsultacji. Jest to moje zdanie, ja tutaj 

dyskusji na tej sesji nie będę dalej, kontynuowała, gdyż jestem tutaj negowana za przedłużanie 

komisji, za przedłużanie sesji. Niestety mój głos będzie negatywny. 

Radny Szymon Szczypawka: Szanowni Państwo, każdy z nas reprezentuje, jakiś okręg, reprezentuje  

swoich wyborców i koleżanka Marzena Staniszewska, chciałaby mieć tej drogi więcej zrobione, ja 

to rozumiem, bo taka jest jej rola. Natomiast spójrzmy, jak sprawa wygląda, koleżanka Marzena 

miała jako pierwsza zrobiona drogę i dobrze, bo tę drogę trzeba było zrobić. Inwestycja była 

oszacowana na 200tys. zł, udało się ją zrobić taniej, to dajmy szanse zrobić chociaż po kawałeczku, 

nie takie odcinki jak Pani ma, tylko mniejsze kawałeczki gdzieś indziej. Bo potrzeby są wszędzie 

jednakowe. Także nie bądźmy pazerni, nie bądźmy zachłanni, no zróbmy wszędzie jakiś ślad po 

tych 4 latach, naszej obecności, w tej Radzie. Ja, to rozumie, że koleżanka Marzena chciałaby 

więcej, ale bądźmy rozsądni, niech będzie wszędzie zrobione po kawałeczku, wszędzie są potrzeby 

jednakowe. Wszędzie trzeba dróg. To jest rzeczywiście najważniejsza sprawa, w tej chwili, jaka 

powinna być. Natomiast, jeżeli chodzi o boisko, oczywiście można dyskutować, czy boisko można 

zrobić taniej, czy to są dobre pieniądze, ale na pewno jest sprawą bezdyskusyjną, że to boisko 

powinno być w Lucieniu zrobione. Mamy w tej chwili klub Błyskawica, który nie ma gdzie grać. To 

jest jeden klub, za chwilę może być inny na terenie gminy. Ja tego boiska nie traktuje, jako boiska 

dla Lucienia, ja to boisko traktuję, jako boisko gminne, w którym być może będzie za chwilę grał 

inny zespół, być może to boisko i mam nadzieję, że będzie wykorzystywane również w inny 

sposób. Dlatego jeżeli coś robimy w obszarze sportu, czy kultury, to zróbmy to w Lucieniu, bo 

Lucień jest naprawdę najlepszym miejscem dla tego typu działalności.   

Wójt: chciałem się odnieść do tego boiska, przede wszystkim, potrzeba taka jest, żeby na terenie 

gminy porządne boisko było i czas, żeby gmina takim boiskiem dysponowała. Ta przestrzeń akurat 

zawarta między starą szkołą, przy tym budynku starej szkoły, a stacją uzdatniania wody jest, 

nabierze w tej chwili, właściwego kształtu i właściwego wyglądu. To są w tej chwili zarastające 

chaszcze, a będzie to przestrzeń zagospodarowana na prosty sposób. Występowaliśmy do 

konserwatora zabytków o powiększenie tego boiska istniejącego, „boiska” w cudzysłowiu, bo to nie 

jest boisko, bo to jest po prostu pastwiskiem zagospodarowanym na cele boiska, żeby dał to 

poszerzyć, przede wszystkim chodziło o poszerzenie, niestety takiej zgody od konserwatora 

zabytków nie uzyskaliśmy, w żadnym wypadku, żeby wyciąć, powiedzmy jeden szpaler drzew i w 

ten sposób poszerzyć to boisko. To byłby najprostszy, najłatwiejszy sposób na uzyskanie boiska 

takiego pełnowymiarowego. Niestety takiej zgody nie uzyskaliśmy i nie uzyskamy nigdy, ponieważ 

Pani konserwator zastrzegła, że jeżeli przedstawimy koncepcje zagospodarowania całego parku, 

kompleksowo, wtedy może rozważyć ewentualnie. Ale na zagospodarowanie całego parku, 

kompleksowo, w całości tych kilkunastu ha, niestety, ale póki, co nas nie stać. Więc, żeby tę 

przestrzeń zagospodarować, tak jak mówię, między starą szkołą, a stacją uzdatniania wody, tam, 

żeby te chaszcze zlikwidować, to jest najlepszy pomysł, na to jest zgoda konserwatora zabytków. W 

związku z tym uważam, że jest to bezdyskusyjne, czy to robić, czy nie, tym, bardziej, że mamy 

przyznaną, mamy podpisaną umowę o dotację na 323tys. zł. na ten cel. Jeżeli chodzi o drogi, 

specyfikację, którą przygotowujemy do postępowania o zamówienie publiczne, musimy wskazać, to 

nie jest to, że my wskazujemy, mówimy, że mamy kwotę 200tys. zł. i ile, kto nam zaproponuje 

metrów. Nie, ponieważ, my musimy wskazać, czego żądamy na kilometrażu, według naszej wyceny 

jak gdyby, na podstawie cenników. Wyszło, że za tę kwotę 200tys. zł, jesteśmy w stanie zrobić te 

830m. Określamy grubość warstwy bitumicznej, tak przedstawiamy specyfikację, a że wykonawca 

twierdzi, że on jest to w stanie taniej zrobić, no chwała mu za to. 

Radna Marzena Staniszewska: ja, jeśli mogę się odnieść, do Radnego Szymona Szczypawki, Panie 

Radny, ja chciałabym tak zauważyć, że u Pana nie ma inwestycji? Pan się czepił, akurat mojej tej 

inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale nikt się niczego nie 

czepiał. 



Radny Szymon Szczypawka: ja się niczego nie czepiałem, tylko mówiłem o zmianach w budżecie. 

Radna Marzena Staniszewska: ale Panie Radny, ja nie jestem zachłanna, przecież to nie jest..., był 

Pan w terenie, widział? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: wszyscy wiemy, o co 

chodzi. 

Radna Marzena Staniszewska: proszę nie robić pod koniec kadencji. Ja dotychczas, które były 

uchwały, nie byłam za tym, żeby, czy u Pana, czy u kogokolwiek, żeby nie przegłosować. Tak. A 

tutaj raptem, jak decyzja jest podjęcia drogi, inwestycji Białe - Antoninów, to jest wielki 

niesamowity szum. Proszę przetłumaczyć mieszkańcom. 

Radny Szymon Szczypawka: koleżanko, Pani chyba nie zrozumiała, mojej wypowiedzi, ja 

powiedziałem, że ta inwestycja była bardzo potrzebna i cieszę się, że ona była w pierwszej 

kolejności zrobiona. Bo 4 lata Pani o tę drogę walczyła i tu wszyscy, jak jeden mąż podnosili za tym 

rękę, żeby ją zrobić w pierwszej kolejności. Jest zrobione, to co jest zrobione, udało się zrobić taniej 

i super, że się udało zrobić taniej, to zróbmy za te pieniądze, gdzieś indziej. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Radny, ja tylko powiem... 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę, ale ta polemika 

już jest niepotrzebna. Ta polemika jest niepotrzebna, bo nie skończycie, proszę bardzo... 

Radny Szymon Szczypawka: ja powiedziałem z mojej strony i zawsze byłem za tą inwestycją. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Radny tylko powiem, czy wszyscy podnosili jak jeden mąż? 

Absolutne kłamstwo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę już w tej sprawie 

koniec. Szanowni Państwo, zamykamy temat. Jeżeli chodzi rzeczywiści o to boisko w Lucieniu, to 

ono jest bardzo potrzebne. Dramatem polskiego prawa jest to, że to po prostu nikt się nie zgodził, 

bo to teraz, wiemy, jak to wszystko wychodzi, tam prawdopodobnie chodzi rzeczywiście o 4, czy 5 

drzew i miejsce na to boisko, tam gdzie ono się teraz znajduje, w moim przekonaniu, jest lepsze, niż 

tu gdzie będzie. No tylko, że mówię, dramat polskiego prawa polega na tym, że się ktoś uparł i nie 

dał wyciąć kilku drzew. Może deklaracja gminy, powinna wyglądać tak, że najpierw robimy to 

boisko, a później zaczniemy, może się dalej zajmować tym parkiem. Bo ten park leży na terenie 

gminy i prawdopodobnie zająć się nim kiedyś trzeba będzie i to jest w moim przekonaniu, właśnie 

to nieszczęście, że musimy wydawać, tak naprawdę na trawnik, wyrównaną ziemię tyle pieniędzy, 

tak. No, ale jeżeli jest taka konstrukcja polskiego prawa, to musimy to w jakiś sposób respektować. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Przewodniczący, Pan weźmie przykład z naszych sąsiadów z gminy 

Baruchowo. Najpierw były budowane drogi, żeby ludzie mieli, po czym jeździć, a na końcu piękne 

boisko. 

Wójt: ja chciałem dodać, że to nie jest tylko trawnik, to jest ogrodzenie, to jest odwodnienie, 

oświetlenie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, Panie Wójcie to po 

prostu jest na tzw., oczywiście to jest wszystko zgodnie z przetargiem, ale nie ukrywajmy, 80arów, 

kawałka trawnika z ogrodzeniem, jakie by ono tam nie było i jakimś tam wyższym oświetleniem, o 

wyższym standardzie, 1.930tys. zł, no jest to wydatek duży, po prostu duży. Ale nie ma, żeby 

zachować się zgodnie z prawem, zgodnie z tym, co mówi ustawa o zamówieniach publicznych i z 

tym, co żeście Państwo wykazali w specyfikacji, no tyle, to kosztuje. Pierwsza wersja była droga. 

Radna Marzena Staniszewska: czy może Pan Wójt mógłby odpowiedzieć właśnie w tym momencie, 

przed głosowaniem tego budżetu, tak jak powiedziałam, że zabezpieczenie tych 74tys. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Pani Radna, 4 lata jest 

Pani, nie może Pan Wójt wydać takiego zaświadczenia, koniec tematu. 

Radna Marzena Staniszewska: tzn. może odpowiedzieć w tej chwili. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: odpowiedzieć może, ale 

w moim przekonaniu nie ma takiego prawa. 

Radna Marzena Staniszewska: ale Panie Przewodniczący, prosiłam o odpowiedź Pana Wójta, a nie 

Pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja też muszę jak gdyby 



gradacje pytań też stosować. 

Radna Marzena Staniszewska: nie będziemy się w tym momencie, ja wiem, co do moich 

obowiązków należy, a co do Pana Przewodniczącego. 

Wójt: przed otwarciem ofert i przed podjęciem decyzji o rozstrzygnięciu przetargowym, nie będę 

deklarował, co zrobię. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: oczywiście. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Uchwała nr 353/XLVI/2014 została przyjęta 11 głosami za, 1 przeciw i 2 wstrzymującymi się i 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy 

najmu na lokal użytkowy w Józefkowie – gabinet stomatologiczny. 

Wójt: tytułem uzupełnienia o utworzenie gabinetu stomatologicznego zabiegałem od samego 

początku mojej kadencji, udało się, ale niestety NFZ zakontraktowałby tylko pół etaty świadczeń 

dla dzieci i młodzieży gimnazjalnej. Udało się w tym roku, że ten kontrakt zostanie powiększony o 

drugie pół etatu dla osób dorosłych. Także od września również osoby dorosłe będą mogły 

korzystać ze świadczeń stomatologicznych w Białotarsku w ramach funduszu zdrowia. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 354/XLVI/2014 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Gostynin do współpracy w ramach projektu 

pn. „Rozwój instytucji kultury z terenu Związku Gmin Regionu Płockiego”. 

Wójt: tytułem uzupełnienia, w ramach tego wniosku chcemy, na wniosek GCK doposażyć gminną 

orkiestrę dętą w instrumenty muzyczne i różne rzeczy, które są potrzebne do prowadzenia orkiestry 

dętej. Instrumenty będą wypożyczane oczywiście okresowo do domów członkom tej orkiestry. 

Orkiestrę prowadzi kwalifikowany dyrygent. Orkiestra będzie obsługiwać uroczystości gminne m. 

in. dożynki. W obecnej chwili w orkiestrze gminnej jest 14 osób. Gminy sąsiednie również mają 

takie orkiestry. W związku z tym nie widzę, że nasza gmina, największa gmina w rejonie, żeby 

takiej orkiestry nie miała. Natomiast druga część wniosku dotyczy bibliotek i doposażenia bibliotek 

w sprzęt komputerowy, który powinien być wymieniony z uwagi na zużycie, to jest już sprzęt 

sprzed lat. Nowy zakupiony sprzęt komputerowy dostosowany będzie do nowego systemu 

bibliotecznego. Jeżeli jeszcze tytułem uzupełnienia Pani Dyrektor mogłaby jeszcze ewentualnie 

swoje wnioski w tej sprawie powiedzieć, to bardzo proszę. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: proszę Państwa, mamy sprzęt już dawniejszy, mamy też, jeśli 

chodzi o programy biblioteczne MAK, ale jest jeden problem, on jest dobry, ale na starych 

komputerach, niestety na nowych już nie wejdzie. Dlatego po prostu skoro jest szansa pozyskania z 

funduszu, to po prostu chcemy zakupić komputery nowe, zakupić program, który będzie już w 

całym systemie już, wchodziły w ten tzw. „Mateusz”, ale musimy zainstalować go już na nowym. Ja 

np. mam komputer z 2006 roku, najstarszy, szczególnie, po prostu opracowaliśmy, weszliśmy, ale 

po prostu nie będzie kosztowało nas żadne na komputerach już ponownie, bo po prostu pomogą 

nam instruktorzy z Biblioteki Wojewódzkiej za darmo. Oni po prostu mają w tym kierunku 

kompetencje. Druga sprawa, mówiłam na temat zakupu kserokopiarek, dlaczego? Po prostu jak 

przychodzą ludzie, głównie dzieci, szukają materiałów i po prostu, czy z encyklopedii, chociaż teraz 

nieco mniej, czy załóżmy różnego rodzaju, po prostu chcą kserować. Biegną na górę do 

sekretariatu, szczerze mówiąc, odrywają tam Panią sekretarkę od pracy. Dlatego po prostu każda 

placówka otrzymała kserokopiarki, żeby to już było wygodne. Jeszcze oprócz tego, wchodzą w 

bibliotekach już, są tzw. ebooki. Ja jeszcze z tym do czynienia nie mam, ale dlatego nasze biblioteki 

mają nie mieć, być może będzie to bardziej rozwojowe. I dlatego właśnie złożyliśmy ten wniosek, 



żeby uzyskać tego typu rzeczy. 

Radna Ewa Michalska: myśmy dyskutowali na komisji oświaty na temat tego wniosku. Myślę, że 

tutaj Pani Dyrektor stwierdziła, że jest to priorytet, dla bibliotek, żeby wejść.. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk: tak, po prostu, żeby nie była już do tyłu. 

Radna Ewa Michalska: rozumiem, jest to niezbędne, sprawa priorytetowa, powinno być to zrobione. 

Ja myślę, że GCK korzysta też z małych projektów i mogą złożyć wniosek z małego projektu, bo 

składa inne wnioski z małych projektów i niekoniecznie akurat wchodzić tutaj w ten sprzęt dla 

orkiestry, gdzie w małych projektach jest 80% zwrotu kosztów. Bardzo dużo wniosków składa 

GCK, tutaj, jak rozmawialiśmy na komisji, będą to środki z budżetu gminy, nie środki z GCK, więc 

GCK będzie występowało jeszcze wiele takich różnych projektów, uszczuplając przy tym nasz 

budżet gminy, proszę Państwa. Nie oszukujmy się tutaj, że ważne są wszystkie złotówki, które 

mamy w tym budżecie i to jak je rozdysponowujemy. Ja tutaj też zadałam wczoraj pytanie Panu 

Wójtowi dotyczące naszego budynku. My się tutaj poramy w tym momencie po decyzji NSA 

wyroku, że będziemy mieli za chwilę wydatek rzędu bardzo dużego, nie wiemy, jeszcze jakiego, 

musimy znaleźć gdzieś budynek, lokum, działkę, to będą ogromne pieniądze, duże wyzwanie. I 

teraz skąd weźmie następna Rada, która po nas przyjdzie, która nam podziękuje za to, że 

zostawiliśmy im w kieszeni w budżecie pieniądze na ten cel. Dlatego chodziło mi o to, że Pana 

Wójta po prostu decyzje są nie do końca przemyślane i będę dalej to utrzymywać. Myślę, że 

mogliśmy tutaj, jeżeli Pani Dyrektor powiedziała, nie neguję tutaj, biblioteka ma się rozwijać, być, 

mamy XXI wiek, tak, że to jest priorytet i Pani Dyrektor powiedziała, że nadarzyła się okazja. Więc 

to troszeczkę mnie zmyliło, moje myśli tak, myślałam, że jest to bardzo ważne, nadarzyła się 

okazja. Więc również tutaj, myślę, że GCK będzie dalej zwiększało swój budżet, nie wiadomo czy 

to wytrzyma budżet gminy. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Uchwała nr 355/XLVI/2014 została przyjęta 11 głosami za, 1 przeciw i 2 wstrzymującymi się i  

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały  

w sprawie: określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w punktach 

przedszkolnych i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Gostynin. 

Radny Szymon Szczypawka: jest to krok w kierunku mieszkańców. Te opłaty i tak nie stanowią 

żadnego znaczącego wpływu do budżetu gminy. Także jest to uproszczenie pewnych zasad. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 356/XLVI/2014 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz opuściła salę posiedzenia). 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały nr 192/XXIV/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 27 września 2012r. w 

sprawie podziału Gminy Gostynin na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 357/XLVI/2014 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na sale posiedzenia). 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały nr 207/XXVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 listopada 2012r. w 

sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania oraz ustalenia ich granic, numerów i siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 



Radna Ewa Michalska: wiem, że na licznych zebraniach sołeckich była mowa na terenie różnych 

miejscowości, dotyczyło to punktów głosowania. Po prostu mieszkańcy skarżyli się, na to, że 

przejeżdżają koło jednego, a muszą jechać do następnego. To jest proszę Państwa, nie ma wyborów 

latem, gdzie jest łatwy dojazd, odbywają się jesienią i część mieszkańców jest starszych 

niemających swojego środka lokomocji i potem w różny sposób, różnie trzeba tych wyborców 

dowieźć, potem są jakieś niesnaski, że ktoś, kogoś dowoził, prawda i niedomówienia. Czy nie 

można by było, tam gdzie jest potrzeba mieszkańców, myślę, że to kosztów gminie by to nie 

przyniosło, dlatego, że my możemy zgłosić to do Komisarza Wyborczego, żeby np. udostępnić dany 

lokal i można głosować w danym lokalu? Mieliśmy taki lokal, kiedyś w szkole w Teodorowie, gdzie 

mieszkańcy np. Huty Nowej, mogliby głosować w tej miejscowości i byłoby to blisko. Więc myślę, 

czy nie można by było, również byłam, na spotkaniu jak był Pan Wojewoda w Białem i też 

mieszkańcy skarżyli się, że muszą po prostu jeździć do odległego Gorzewa, żeby zagłosować, a 

mają tutaj lokal np. GCK, gdzie jest wszystko dostosowane dla niepełnosprawnych, wszystkie 

udogodnienia. Myślę, że my tutaj, jako gmina nie ponosimy, bo my zgłaszamy to do Komisarza i 

wybory są przeniesione, z komisją wyboczą i w tym momencie tutaj mamy, sam Pan Wojewoda 

mówił o tym, że jeżeli zgłaszamy, no to Komisarz Wyborczy powinien się do to ustosunkować. Nie 

wiem, myślę, że to było na komisji, była mowa na ten temat, nie wiem, dlatego, ja tutaj zabrałam 

głos. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: jest to możliwe, ale wymaga zmiany uchwały i na pewno nie 

przed tymi wyborami samorządowymi. Jest to możliwe, ale po wyborach samorządowych, w tej 

chwili już to nie jest możliwe, bo już są tutaj siedziby obwodowych komisji wyborczych wskazane. 

Więc nie teraz. 

Radna Ewa Michalska: no tak, dlatego.., ale te głosy, to były na początku naszej kadencji w 2010-

2011 roku.  

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ale z tego, co wiem, to Pan Wójt brał pod uwagę.. 

Radna Ewa Michalska: nie wiem, właśnie, dlatego moje pytanie jest dzisiaj. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: jest to możliwe, ale nie teraz, po wyborach samorządowych. 

Radna Marzena Staniszewska: Pani Ewa ma racje, bo te głosy to padały dużo wcześniej. Teraz mam 

świadomość, że to jest za późno. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, właśnie mamy tę 

świadomość, że w tym momencie jest to za późno, należałoby pomyśleć o tym w innym czasie, 

czyli po wyborach samorządowych. 

Radny Andrzej Krzewicki: wiecie Państwo, to nie jest takie proste, bo wystarczy, że ustalimy nowy 

lokal wyborczy i 20 mieszkańców złoży skargę, ma do tego prawo, do Komisarza Wyborczego w 

Płocku i wszystko w „łeb leci”. My już tak kiedyś tak próbowaliśmy. 20 mieszkańców podpisało 

listę, oni nie wyrażają zgody, Komisarz odesłał nam czarno na białym, jest protest mieszkańców, 

oni chcą, żeby to było, tak jak było do tej pory, myśmy kilka razy takich szczegółów mieli.  

Radna Ewa Michalska: ale to kwestia ułatwienia mieszkańców samego głosowania. 

Radny Andrzej Krzewicki: tak, wszystko jest dobrze, tylko jednego okręgu, nie można na dwa 

podzielić. 

Radna Ewa Michalska: to nie jest okręg, to jest obwód głosowania. Nie zmienia się żadnych 

obwodów, tylko punkty głosowania.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

trzeba to przyjąć do zastanowienia się nad przyszłymi wyborami, ale w tym momencie jest to 

rzeczywiście za późno. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 358/XLVI/2014 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 11-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  



wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 12-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt: generalnie sprawy dróg powiatowych, nie będę do każdej się odnosił, tak jak mówiłem, 

spróbujemy zaprosić na przyszłą sesję, czy z ZDP, czy może z Zarządu Powiatu, ktoś będzie chciał 

w tej sprawie udzielić nam jakiejś informacji. Nie mniej jednak wszystkie te Państwa problemy, 

które zgłaszacie, my zawsze wysyłamy i nie zostaje to jak gdyby pominięte. Te zgłoszenia idą do 

ZDP.  

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Mirosława Nowackiego udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Drzewo na kładce zostało usunięte, ale jeżeli chodzi o barierkę, to sprawdzimy. 

Jeżeli chodzi o sprawę poboru wody i małego ciśnienia, to może Pan Prezes się odniesie.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: były dwa przypadki. Jeden przypadek w Kazimierzowie, Pan 

Wichrowski kosił kombajnem, do godz.19.00 uszkodził hydrant. 

Radny Zygmunt Kieplin: nie o 19.00, o 22.00. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: czy tam o 22.00, no nie wiem dokładnie, i na drugi dzień dopiero, 

żeśmy to zlokalizowaliśmy i około godz. 11.00, czy 12.00 woda była, bo nie było awarii, tylko 

odcięcie tego hydrantu. Drugi przypadek był, kiedy woda leciała brudna, straż z Lucienia pobrała 

wodę, zresztą powinna nas uprzedzać straż, jak pobiera wodę, pobrali wodę, naruszyli pewne złoża i 

dlatego leciała ta brudna woda. Jeżeli byśmy wiedzieli, bo powinni nas powiadomić, zresztą straż 

nie może dobrowolnie pobierać wody, bo tak samo powinna płacić, powinna być opłata za to. Jeżeli 

byśmy wiedzieli, że pobierają, nasz konserwator by pojechał i być może, to by się nie stało, a jeżeli 

by się stało, to od razu by przystąpił do płukania sieci na tym odcinku. I tu jest nie wina ZK, tylko 

jest wina straży.  

Radny Mirosław Nowacki: ale jest taka sprawa, że jeżeli straż pobiera tę wodę, to mogłaby w takim 

punkcie pobierać, gdzie nie naruszy tego złoża. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: no to niech ustala z nami. Wobec tego rozumiem, że nie będzie 

uzgadniała, jak jest pożar, ale jeżeli bierze wodę, żeby podlać wodą boisko, bo jest sucho, no to 

wybaczcie. Tak się nie robi. I ZK jest postawiony w sytuacji, że sobie nie radzi z wodą. Nie, ZK 

sobie radzi. Pojechałby Pan Badena, staną przy tym i nie byłoby problemu, bo jakby był problem, to 

by go od razu usunął. 

Radny Mirosław Nowacki: ja się nie mogłem dodzwonić. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: jeżeli chodzi o dzwonienie. Od ponad roku na stronie internetowej ZK, 

jest wykaz telefonów, z jakiego regionu, kto ma gdzie dzwonić. 

Radna Marzena Staniszewska: na stronie internetowej Panie Czarnecki? Ale np. jak sołtys w 

Gorzewie, bo była mieszkanka, właśnie tutaj sprawę kolega Radny, bo zadzwoniła do mnie o godz. 

22.00... 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Pani Marzeno... 

Radna Marzena Staniszewska: ale ja tylko odniosę się. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale do czego Pani ma się 

odnieść, trzymajmy się porządku obrad. 

Radna Marzena Staniszewska: ale już jak jesteśmy przy tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jest interpelacja, bo zaraz 

ktoś znowu wstanie, jest sprawa i Pani będzie zadawała następne pytanie. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Przewodniczący, to dotyczy akurat tej sytuacji, chce to 

wyjaśnić, dlaczego Pan ciągle mi przerywa, no chyba jasno muszę wyjaśnić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę bardzo. 

Radna Marzena Staniszewska: właśnie to chodziło o jedną osobę, zgłosiła się tutaj do Pana Sołtysa, 

Radnego, żeby tę sprawę załatwić, właśnie o tę wodę, chodziło, która wyleciała brudna, ale była u 

Sołtysa w Gorzewie i Sołtys w Gorzewie odpowiedział, że on nie ma żadnej rozpiski. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ja nie mówię o rozpisce, ja mówię o wejście w internet. 

Radna Marzena Staniszewska: a czy taki Sołtys z Gorzewa wchodzi w internet. 

Radna Ewa Michalska: ale wszyscy mamy wykaz. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

usystematyzujmy tę sesję. Są odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych, proszę Panie Wójcie 

o kontynuowanie. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Szymona Szczypawki udzielił Wójt Gminy Edmund Zieliński: 

Obcięcie dróg gminnych, oczywiście będziemy na bieżąco prowadzić roboty, przerwy są 

spowodowane tym, że ciągnik jest wykorzystywany do innych celów, również do zbierania tych 

śmieci segregowanych, dlatego nie idzie to non stop, ale w miarę posiadanych mocy to wykaszanie 

będzie kontynuowane. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Piotra Piotrowskiego i Radnego Stanisława Wasińskiego 

udzielił Wójt Gminy Edmund Zieliński: 

Fundusz sołecki, myślę, że uzyskaliście odpowiedź od Pana Prezesa w trakcie zgłaszania. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Zygmunta Kieplina udzielił Wójt Gminy Edmund Zieliński: 

Droga powiatowa, tak jak mówiłem wcześniej, odnośnie dróg powiatowych wszystko zgłosimy i 

postaramy się na następną sesję zaprosić kogoś z ZDP. 

Radny Zygmunt Kieplin: ale na piśmie trzeba im dać. 

Wójt: na piśmie wszystkie uwagi zgłaszamy. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Marzeny Staniszewskiej udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Klusek, podobna sprawa, droga powiatowa, oczywiście pójdzie zgłoszenie. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Mirosława Nowackiego udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Konserwacja Skrwy, oczywiście od punktu zrzutu ścieków oczyszczonych z oczyszczalni ścieków 

w Lucieniu, 300m, tak jest w decyzji Starostwa Powiatowego, konserwacje ma ZK przeprowadzić,  

ma określone, wyznaczone terminy. Ma to polegać na wykaszaniu burt i udrożnieniu. Natomiast 

poza tymi 300m, czy w ogóle wcześniej, no to należy do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji 

Urządzeń Wodnych, Inspektorat Gostynin, czyli Pan Glinka. 

Radny Mirosław Nowacki: ja patrzyłem, reszta rzeki jest bardzo dobrze utrzymana, powyciągane 

gałęzie nie ma nic, a na tym odcinku, drzewa leżą już od 5 lat w rzece i nie jest to wyciągnięte. Tam 

zrobiły robotę po prostu bobry i wszystko zostało, nigdy nie było to wyciągane.   

Prezes ZK Paweł Czarnecki: co roku konserwujemy, mamy terminy wyznaczone w pozwoleniu 

wodno-prawnym, niezależnie od tego przychodzą pisma ze Starostwa Powiatowego i co roku każde 

ujęcie jest sprawdzane. 

Radny Mirosław Nowacki: mówię o wykaszaniu i o wyciągnięciu konarów, które zapychają całą 



rzekę. I rzeka wylewa co wiosnę na łąki ludzi. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: byłem w tym miejscu, nie ma spiętrzenia wody, będzie to wykonane w 

stosownym czasie. 

Radny Mirosław Nowacki: teraz nie ma, ale wiosną, jak są zatory, woda wylewa, do tej pory ludzie 

nie mogą wjechać, bo woda została na łąkach. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: sprawa będzie 

rozpatrzona. 

Wójt: w tym roku szczególnie sprawdzimy ZK, jak to wykonał. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Tomasza Lewandowskiego udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Droga Pan Witkowski, sprawdzimy temat. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Jerzego Węglewskiego udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Drogi powiatowe, tak, jak wspomniałem wcześniej. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Marzeny Staniszewskiej udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński: 

Droga nr 144, fundusz sołecki, przepust zerwany, sprawdzimy, zobaczymy, stan tych barierek też 

sprawdzimy, obejrzymy, na pewno w tej sprawie zareagujemy. 

 

Do punktu 13-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół, z obrad XLV Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za. (Radna Elżbieta 

Tyszkiewicz i Radny Andrzej Krzewicki opuścili salę posiedzenia). 

 

Do punktu 14-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt: Szanowni Państwo jest taki temat, Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska ogłosił nabór na 

zadania pn. „Fotowoltaike” generalnie mówiąc, czyli to chodzi o solary słoneczne, ale nie na 

potrzeby ogrzewania wody, tylko na potrzeby wytwarzania prądu, na własne potrzeby. Czyli 

instaluje się instalacje na dachu danej posesji, która wytwarza energię elektryczną, na potrzeby 

tylko tej posesji, a nie na sprzedaż. Na ten cel można uzyskać 40% dotację z NFOŚ, jest ogłoszony 

nabór, praktycznie do wyczerpania środków, ten nabór będzie trwał. Zainteresowanie wśród ludzi 

już troszeczkę się zaczyna. Moje pytanie do Państwa Radnych i do Państwa Sołtysów, czy jest 

potrzeba zrobienia takich konsultacji, bo takie konsultacje w terenie moglibyśmy zorganizować w 5, 

10 miejscowościach, w strażach ochotniczych, gdzie specjaliści z tego zakresu przedstawiliby 

szczegóły, na czym to polega, jakie są z tego korzyści. Tak jak powiedziałem, 40% dotacji można na 

to uzyskać, przy czym, beneficjentem jest wtedy gmina i gmina organizuje całość przedsięwzięcia, 

ale to wartość tego musi przekraczać minimum 1mln. zł., żeby do tego przystąpić. Czyli potrzeba na 

to przynajmniej 40 instalacji na terenie gminy, 40 chętnych, żeby z terenu gminy zgłosiło się, wtedy 

możemy ewentualnie przystąpić do tego. Więc, żeby szczegóły Państwu, czy mieszkańcom naszym, 

właścicielom nieruchomości przedstawić, należałoby zorganizować takie spotkania w terenie, żeby 

szczegóły przedstawić, jak jest, jeśli chodzi o korzyści, na czym to polega i oczywiście jaki to jest 

koszt ze strony właściciela nieruchomości. Na jeden kW, tak szacują, że jest to w granicach 7tys. zł. 

Potrzeby przeciętnego gospodarstwa, to jest 3-4kW. Więc koszt instalacji około 21tys. zł, na to 40% 

jest dotacji, natomiast pozostałe 60% kosztów, może być obsługiwane w formie kredytu, 

maksymalnie do 15 lat, przy czym spłata może nastąpić dużo, dużo wcześniej, jest to korzystnie 

oprocentowane, bo około 1% wychodzą odsetki. Ja nie chcę w tej chwili nakłaniać, przekonywać, 

bo nie jestem absolutnie rzecznikiem tej firmy. Zresztą to nie jest jedyna firma, bo takie zgłoszenia 

już miałem wcześniej, bodajże z półtora tygodnia było od innej firmy. Myślę, że warto przynajmniej 



nasze społeczeństwo z tym tematem zapoznać. A sami zdecydują, czy chcą. Więc widziałbym 

potrzebę zorganizowania takich spotkań, więc dlatego proszę Państwa Sołtysów, Państwa Radnych, 

żebyście zgłosili, czy w waszym akurat terenie jest potrzeba takiego spotkania, takich konsultacji 

zorganizowania, to oczywiście zorganizujemy, ja specjalistów zaproszę, żeby szczegóły 

przedstawili. 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie, koszt takiego założenia? 

Wójt: tak jak mówiłem, 7tys. zł za kW, przeciętnie 3kW, tak się mówi, bo to też musi być objęte 

postępowaniem przetargowym, w wyniku przetargu, może to też spaść, oczywiście to jest jasna 

sprawa. Tak mówię średnio 7tys. zł za kW, potrzeby przeciętnego gospodarstwa to są 3kW. Czyli 

21tys. zł, tak jak mówię 40% dotacji, 60% może być w formie kredytu dowolnie spłacanego, tak, 

jak stać danego właściciela nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja uważam, że taka 

potrzeba jest. Ja się tym interesowałem, myślę, że projekt jest dobry i myślę, że na terenie gminy na 

tę kwotę uda się uzyskać. 

Radny Leszek Woźniak: oni już jeździli po wsiach, u każdego rolnika byli, już rolnicy o tym 

wiedzą. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale nie wiem, czy o tym 

wiedzą. 

Radny Leszek Woźniak: o tym, ten sam katalog zostawiali. Wiem, że na Nowej Wsi byli, u nas byli, 

w Skrzanach byli. 

Radny Ryszard Kowalczyk: ja odniosę się akurat do tej „fotowoltaiki” i już na dzień dzisiejszy, na 

chwilę obecną, zgłaszam akces do mieszkańców wsi Sierakowa, Sierakówka i Leśniewic na 

spotkanie grupowe, gdzie można by było przekazać, pokazać, powiedzieć, co to jest ta 

„fotowoltaika”, na czym to polega i myślę, że na moim terenie byłoby dużo chętnych gospodarstw 

do skorzystania z „fotowoltaiki”, dlatego, że nas energia bardzo dużo pieniążków kosztuje. Ja już 

zgłaszam, najlepiej w Sierakówku. 

Wójt: jeszcze raz bardzo proszę zgłaszać do Pani Bożeny Durmy i jakieś terminy ustalimy. 

Radny Jerzy Węglewski: myślę, żeby rozmawiać o tym, czy to jest potrzebne, czy nie, trzeba 

najpierw się z tym tematem zapoznać i te spotkania myślę, że są potrzebne w 10 miejscowościach. 

Z góry można założyć, że ja jako Radny mówię, że są potrzebne. Ja bardzo chętnie widziałbym 

takie spotkanie w Sokołowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo do 16 

września jest obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych w związku z kończącą się kadencją 

Radny. Jest sierpień wakacyjny, trudno powiedzieć, czy na początku września będzie sesja, no być 

może, że jeszcze w sierpniu będzie, jeżeli będzie taka potrzeba, ale naprawdę, proszę o tym 

pamiętać. My będziemy jeszcze przypominać z Biura Rady, ale proszę do 16 września naprawdę te 

oświadczenia majątkowe poskładać. 

 

Do punktu 15-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 10.00 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom Urzędu Gminy, 

Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLVI Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 


